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Zienswijze HCOV m.b.t. raadsvoorstellen Aanvullend krediet parkeergarage BK Plein en 
Herontwikkeling ABC-complex, welke als zodanig aan de orde worden gesteld tijdens de 
vergadering van de Commissie Gezamenlijk op 8 april 2024 

 

Binnenkort (en liever eerder dan later) wordt gestart met de realisatie van de breed gedragen 
herinrichtingsplannen rond het winkelhart van Heerenveen. 

In onze ogen is de voorziene en door G1000 en G20 nadrukkelijk gewenste parkeergarage 
en daarmee ook de vergroening van het centrum (niet alleen het BK-plein maar bijv. ook het 
Gashoudersplein) een wezenlijk onderdeel van de met herinrichting beoogde 
kwaliteitsimpuls. Die kwaliteitsimpuls wordt door ons aangegrepen om samen met andere 
stakeholders ook het kwantitatieve winkel- en horeca-aanbod toekomstbestendig vorm te 
geven. Daarbij zal meer dan eens aan centrumondernemers gevraagd worden om over 
eigen schaduwen heen te springen. Nu komt het moment telkens dichterbij dat uw raad 
wordt gevraagd om over de schaduw van fors toegenomen kosten heen te stappen. Wij 
denken daar niet lichtzinnig over! De rechtvaardiging voor de vraag om dat wel te doen is 
onze stellige overtuiging dat deze eerst langdurige overlast gevende kwaliteitsimpuls nu 
meer kost dan aanvankelijk voorzien, maar nog steeds een essentiële en substantiële 
bijdrage op meerdere aspecten van onze lokale samenleving zal leveren. Denk daarbij aan 
wonen, verblijven, bezoeken, beleven, winkelen en boodschappen doen. 

En als we op dergelijke valide gronden kiezen voor een kwalitatieve boost en vergroening 
waarin de parkeergarage een onmisbare component blijkt, gaat onze voorkeur -ondersteund 
door economische logica en gezond boerenverstand voor wat betreft inlevering van 
parkeerplaatsen op het BK-Plein en het Gashoudersplein– naar een invulling met twee 
parkeerdekken. 

De herontwikkeling van het ABC-complex ligt in het verlengde van die zo gewenste 
kwaliteitsverbetering. Dat daarmee de bibliotheek een centrale plek binnen ons stadshart 
krijgt levert, zoals meermaals aangetoond,  ook voor onze centrum-ondernemers een niet te 
onderschatten toename van bezoekersstromen op. Bovendien krijgt met deze kwalitatieve 
upgrade de wooncapaciteit van ons centrum de zo gewenste boost. 

Kortom, de HCOV juicht de voorliggende plannen toe in de wetenschap dat realisatie 
langdurige overlast zal geven en niet gratis is. 

Maar,  

“As it slimste oer is, better it wer!” 

Wij wensen uw raad wijsheid, kracht en visie toe! 

Heerenveen, 3 april 2024 

Namens het bestuur van HCOV, 
Doede J. Pool, voorzitter  

 

 


